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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy ű lésről szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrna k

,Mi történt? Megbeszéljük? II ."

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Örömömre szolgált volna, ha a Miniszterelnökség szorgos munkatársai a feltett kérdésemr e
nem szocialistázással és kommunistázással válaszoltak volna.

Ha Ön nem éli meg teherként az országgyű lési képviselői és parlamenti munkáját, akkor
üdvözölném, ha tisztelné az én időmet és munkatársaim munkáját, hiszen a válaszok lyukas
garast sem érnek . A feltett írásbeli kérdéseimet ismételten csak általánosságban, és
elnagyoltan válaszolta meg.

Mivel a rendelkezésükre álló időt nem tudták kihasználni a fentiek miatt k ővetkező
kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Miért is volt rossz a szocialista fejlesztési politika" ?
2. Hódmezővásárhely a szocialista kormányzatok alatt mennyi EU támogatást nyert el ?
3. A Fidesz irányítású megyeszékhelyek mennyi EU támogatást igényeltek a szocialist a

kormányzatok alatt?
4. A Fidesz irányitású megyeszékhelyek adósságállománya mennyivel n őtt a a szocialista

kormányzatok alatt?

Remélem, hogy feltett kérdéseimmel megegyező számú választ fogok kapni .

Budapest, 2016 . február 9 .
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Tisztelettel :

Dr. Vadai
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